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16. februar 2016: 
 
Vi har flere gange personligt rettet henvendelse til Brønderslev Kommune omkring vedligeholdelse af de 
grønne områder ned til søerne i kvarteret. Der lyder også velvillige røster, men udover fældning af træer 
og buske sker der aldrig noget. 
 
I sin tid, da kommunen ryddede ud i beplantningen ude på markerne og "anlagde" søer og grønne arealer, 
forlød det at arealerne løbende skulle holdes fri for beplantninger, Da der efterhånden er vokset en del 
buske og træer op, der gror vildt, har vi kontaktet kommunen for at få det ryddet.  Det åbne areal 
forsvinder mere og mere, og udover at lukke for udsynet hen over arealet, så lukker det også søerne til. 
Det skal også bemærkes, at det jo ikke var på foranledning fra beboerne herude i området at kommunen 
dengang ryddede området. Bemærkninger til arealet blev dengang nedfældet i lokalplanen for området, 
hvor det tydeligt fremgik at arealerne skulle være åbne. 
 
I det hele taget kan vi konkludere, at det almindelige vedligehold i vores grønne områder med årene er 
blevet markant dårligere. Det eneste kommunens folk stadig gør, er at køre store maskiner ned på sti-
systemet for at fælde træer - til stor gene for os cyklister og gående. Hver gang er stierne helt ødelagte, så 
det er umuligt at benytte dem i en periode. Det kan ses lige nu, hvor kommunens folk har været nede og 
rydde træer. 
 
Vi håber, at I på generalforsamlingen vil tage punktet op og rette henvendelse til kommunen. Vi har som 
sagt forsøgt mange gange uden held. 
Vi kan desværre ikke selv være til stede til generalforsamlingen. 


